
МІНІСТЕРСТВО ОСВІТИ І НАУКИ УКРАЇНИ
ВОЛИНСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ УНІВЕРСИТЕТ ІМЕНІ ЛЕСІ УКРАЇНКИ

ФАКУЛЬТЕТ БІОЛОГІЇ ТА ЛІСОВОГО ГОСПОДАРСТВА

ПРОТОКОЛ № 8

засідання науково-методичної комісії факультету біології та лісового

господарства

«13» квітня 2022 р. м. Л у ц ь к

ПРИСУТНІ: голова науково-методичної комісії доц. Поручинська Т. Ф.,
члени комісії: Кичилюк О. В. – к.с.-г.н., доцент, завідувач кафедри лісового та
садово-паркового господарства; Зінченко М. О. – доц., завідувач кафедри
ботаніки і методики викладання природничих наук; Качинська Т. В. – доц.,
завідувач кафедри людини і тварини; Сухомлін К. Б. – професор, завідувач
кафедри зоології; Козачук Н. О. – професор кафедри фізіології людини і
тварин, Дмитроца О. Р. – доц. кафедри фізіології людини і тварин; Коцун Л.
О. – к.б.н., доцент. кафедри ботаніки і методики викладання природничих
наук; Білецька М. Г. – к.б.н., доцент. кафедри зоології; Шепелюк М. О. –
к.б.н., доцент кафедри лісового та садово-паркового господарства; Коржик О.
В. – ст. викл. кафедри фізіології людини і тварин.

Порядок денний
Про особливості навчального процесу на факультеті в умовах надзвичайного
стану.
Про підготовку до проведення навчальних та виробничих практик на
факультеті.
Про стан підготовки магістрів різних ОПП на факультеті.
Затвердження тематики виступів та основних напрямків наукових
повідомлень на щорічній науковій конференції університету.
Про стан профорієнтаційної роботи на факультеті.
Про підготовку до літньої заліково-екзаменаційної сесії на факультеті. 
Про результати акредитації за ОПП «Біологія», «Лабораторна діагностика»
ОС Бакалавр.

1. СЛУХАЛИ:
Про особливості навчального процесу на факультеті в умовах надзвичайного
стану. 

1



Журавльов О. А. повідомив про те, що університет продовжує навчатись
дистанційно. Наголосив на необхідності дотримуватись вимог безпечного
проведення занять, припиняти заняття на період повітряної тривоги,
переміщуватись в укриття та нагадувати студентам по необхідність переходу
в укриття.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги

2. СЛУХАЛИ:
Про підготовку до проведення навчальних та виробничих практик на
факультеті.
Коржик О. В. повідомила про особливості проведення практик у
дистанційному форматі за необхідності.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.

3. СЛУХАЛИ:
Про стан підготовки магістрів різних ОПП на факультеті.
Члени комісії обговорили проблеми підготовки магістрів на різних освітніх
програмах, з’ясували, чи всі студенти виходять на зв’язок під час занять, які
проблеми виникають під час виконання магістерських робіт.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.

4. СЛУХАЛИ:
Затвердження тематики виступів та основних напрямків наукових
повідомлень на щорічній науковій конференції університету.
Шепелюк М. О. повідомила, що, оскільки в травні заплановане проведення
щорічної наукової конференції, необхідно затвердити теми виступів на
пленарному та секційних засіданнях; надіслати матеріали для публікації у
збірнику.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги. Теми виступів та наукових повідомлень затвердити.

5. СЛУХАЛИ:
Про стан профорієнтаційної роботи на факультеті.
Журавльов О. А. доповів про стан профорієнтаційної роботи на факультеті;
акцентував увагу на необхідності залучення всіх працівників до цієї роботи у
різних форматах.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.

6. СЛУХАЛИ:
Про підготовку до літньої заліково-екзаменаційної сесії на факультеті. 
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Дмитроца О. Р. звернула увагу на те, що студенти повинні вчасно отримувати
від викладачів інформацію про результати перевірки контрольних робіт,
тестувань, тощо. Студенти, які перебувають за кордоном, залучені до
волонтерської діяльності, повинні мати змогу отримати лекційний матеріал
для самостійного вивчення, за потреби отримати індивідуальні консультації з
питань, які не вдалось опанувати самостійно. Студентам, які на даний час у
ЗСУ, Теробороні, надати можливість складати заліково-екзаменаційну сесію
за індивідуальними відомостями.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.

7. СЛУХАЛИ:
Про результати акредитації за ОПП «Біологія», «Лабораторна діагностика»
ОС Бакалавр.
Сухомлін К. Б. повідомила, що освітньо-професійні програми «Біологія» та
«Лабораторна діагностика» підготовки бакалавра отримали умовну
акредитацію, у зв’язку з неможливістю проведення експертизи в умовах
надзвичайного стану.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги. На закінчення навчального року підготувати зміни до
навчальних планів, оновлення освітньо-професійних програм та винести їх
на громадське обговорення. Провести щорічне анкетування здобувачів,
батьків здобувачів, викладачів, роботодавців та інших зацікавлених осіб.

Голова  комісії Т. Ф. Поручинська

Секретар  комісії Л. О. Коцун
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